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Z Á P I S N I C A 
 

z 11. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Černíku, 

ktoré sa konalo dňa 11. decembra 2020 o 18.00 hodine 
v zasadačke obecného úradu v Černíku 

 

Dnešné riadne zasadnutie OZ bolo zvolané pozvánkou starostu obce v zmysle Zákona                  č. 

369/1990 Zb., §12, ods. 1 v znení neskorších zmien a doplnkov. 
 

• Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
 

Rokovanie dnešného zasadnutia otvoril a viedol starosta obce, ktorý na začiatku privítal poslancov 

OZ. Starosta obce skonštatoval, že sú prítomní 6 poslanci OZ, čo znamená, že OZ je 

uznášaniaschopné. 

Starosta obce prečítal návrh programu zasadnutia OZ. Vyzval poslancov, aby hlasovali za 

schválenie rokovacieho programu v takomto znení. 
 

 

Uznesenie číslo XI/1/11122020 

K schváleniu programu 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

program 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 11.12.2020, nasledovne: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesenia z 10. zasadnutia OZ 

4. Schválenie návrhu Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Černík na I. polrok 2021 

5. Prerokovanie mesačného paušálu pre starostu obce 

6. Prerokovanie rozpočtu na rok 2021 a výhľadového rozpočtu na roky 2022, 2023 

7. Správa audítora 

8. Schválenie preplatenia prác naviac pri rekonštrukcii chodníka 

9. Schválenie založenia obecnej spoločnosti s ručením obmedzeným – sociálny podnik 

10. Schválenie podania žiadosti na environmentálny fond na výstavbu kanalizačnej vetvy  

11. Schválenie podania žiadosti na environmentálny fond na traktor s príslušenstvom a na 

záhradné kompostéry 

12. Diskusia 

13. Záver 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 (Milan Vašek, Peter Kozár, Marcel Kúkela, Mgr. Tomáš Stuchlý, 

Ing. Marián Miko, Mgr. Alena Vráblová) 

Za: 6 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

 

2. Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej 
 

Za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil pracovníčku obecného úradu, Ing. Janu Čurgaliovú. Za 

overovateľov zápisnice určil starosta poslancov OZ Mgr. Alenu Vráblovú  a Ing. Mariána Mika. 

Starosta obce podal návrh na zloženie návrhovej komisie. Poslanci na podnet starostu hlasovali 

a s počtom hlasov 6, jednomyseľne schválili návrhovú komisiu v zložení predseda Mgr. Tomáš 

Stuchlý a člen Milan Vašek. 

 

 

3. Kontrola uznesenia z 10. zasadnutia OZ 
 

Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce, aby prečítala stanovisko k plneniu uznesení 

z 10. zasadnutia OZ. 

 

Uznesenie číslo XI/3/11122020 

Ku kontrole uznesenia z 10. zasadnutia OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- konštatuje, že 

Uznesenia z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Černíku sú splnené. 

 

 

4. Schválenie návrhu Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 

Černík na I. polrok 2021 

 

Starosta požiadal hlavnú kontrolórku, aby predstavila hlavné body kontrolnej činnosti na I. polrok 

2021. Poslanci OZ nemali k Plánu kontrolnej činnosti žiadne pripomienky a preto uznesenie prijali. 

 

Uznesenie číslo XI/4/11122020 

K schváleniu návrhu Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Černík                   

na I. polrok 2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Černík na I. polrok 2021, ktorý je 

prílohou č. 1. 



 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 (Milan Vašek, Peter Kozár, Marcel Kúkela, Mgr. Tomáš Stuchlý, 

Ing. Marián Miko, Mgr. Alena Vráblová) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

5. Prerokovanie mesačného paušálu pre starostu obce 

Na pracovnej porade bol navrhnutý príplatok k mesačnému platu starostu obce na úrovni 20%. Do 

diskusie sa nikto nezapojil.  

 

Uznesenie číslo XI/5/11122020 

K prerokovaniu mesačného paušálu pre starostu obce 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje  

20% paušál k platu starostu obce od 1.1.2021 a v súvislosti s tým zmeny v navrhovanom rozpočte 

obce pre rok 2021 pri položke 717 002 a položke 611. 

 
/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 (Milan Vašek, Peter Kozár, Marcel Kúkela, Mgr. Tomáš Stuchlý, 

Ing. Marián Miko, Mgr. Alena Vráblová) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

6. Prerokovanie rozpočtu na rok 2021 a výhľadového rozpočtu na roky 2022, 

2023 

 
Rozpočet sa schvaľuje po jednotlivých položkách. Príjmy obce na rok 2021 boli predikované na 

sumu 494 767 EUR. Rovnako tak sú predikované aj výdavky obce. Znamená to, že rozpočet bol 

zostavený ako vyrovnaný. Rozpočet pre rok 2021 bol detailne prerokovaný na pracovnej porade. 

Zástupca starostu p. Vašek poznamenal, že dotácie z rozpočtu obce by mali byť podľa VZN 

schvaľované samostatne. Jedná sa o dotáciu pre 1. FC Černík. Poľovnícke združenie tento rok 



nežiadalo o poskytnutie dotácie. P. Kuťka sa spýtal na položky z rozpočtu, na čo mu odpovedala 

p. ekonómka, že je to súčtový riadok.  

 

Uznesenie číslo XI/6/11122020 

K prerokovaniu rozpočtu na rok 2021 a výhľadového rozpočtu na roky 2022, 2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje  

rozpočet na rok 2021 a výhľadový rozpočet na roky 2022, 2023. Rozpočet obce a výhľadový 

rozpočet sú prílohou č. 2. Príloha k návrhu rozpočtu je označená č. 3. 

 

Starosta vyzval hlavnú kontrolórku, aby prečítala správu k návrhu rozpočtu na rok 2021 

a výhľadovému rozpočtu na roky 2022 a 2023.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- berie na vedomie 

stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2021 a k návrhu viacročného rozpočtu na 

roky 2022 a 2023. Stanovisko hlavnej kontrolórky tvorí prílohu k zápisnici č. 4. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje  

poskytnutie dotácie pre 1. FC Černík z rozpočtu obce vo výške 12 000 EUR 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 (Milan Vašek, Peter Kozár, Marcel Kúkela, Mgr. Tomáš Stuchlý, 

Ing. Marián Miko, Mgr. Alena Vráblová) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

7. Správa audítora 

Správa audítora sa viaže k ukončenému obdobiu, teda k roku 2019.  

 

 

 

 

 

 

Uznesenie číslo XI/7/11122020 



K správe audítora 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- berie na vedomie 

správu audítora. Správa audítora je príloha č. 5. 

 

 

8.  Schválenie preplatenia prác naviac pri rekonštrukcii chodníka 

 

V rámci akcii chodníky sa nám podarilo vyasfaltovať 1604 m2 chodníkov čo predstavuje dĺžku 

1146 m. Okrem toho sa vyasfaltovali aj priestory pred dvoma autobusovými zastávkami a pred 

posilňovňou, čo predstavuje ďalších 114 m2 plochy. Spolu sme vyasfaltovali plochy o výmere 1718 

m2  pričom celkové náklady na rekonštrukciu asfaltových plôch dosiahli 23 931 EUR          s DPH. 

Teda 1 m2 plochy stál necelých 13,93 EUR s DPH. Práce naviac, ktoré sú už zahrnuté v celkovej 

cene 23 931 EUR predstavujú sumu 4 692 EUR s DPH. V tejto sume je započítané asfaltovanie 

114 m2 plochy autobusových zastávok a posilňovne, ďalej zapilovanie a vybúravanie krajov 

chodníka, ako aj úprava okolia a navážka zeminy.  

 

Uznesenie číslo XI/8/11122020 

K schváleniu preplatenia prác naviac pri rekonštrukcii chodníka 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje  

preplatenie prác naviac pri rekonštrukcii chodníka v sume 4692 EUR s DPH. Rozpis prác je 

prílohou č. 6. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 (Milan Vašek, Peter Kozár, Marcel Kúkela, Mgr. Tomáš Stuchlý, 

Ing. Marián Miko, Mgr. Alena Vráblová) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

9. Schválenie založenia obecnej spoločnosti s ručením obmedzeným – sociálny 

podnik 

 



Obec Černík zakladá Obecný podnik s názvom Černík Servis s.r.o. Jeho hlavným cieľom bude 

dosahovanie merateľného pozitívneho sociálneho vplyvu v troch oblastiach: 

 

• zvyšovanie kvality života obyvateľstva v miestnej samospráve poskytovaním  rôznych 

služieb, 

• poskytovanie sociálnej pomoci a poradenstva, 

• poskytovanie služieb na podporu regionálneho rozvoja a zamestnanosti. 

 

Spoločnosť sa bude venovať hlavne týmto činnostiam: 

• údržbou trávnatých plôch a zelene, 

• prípravnými a dokončovacími stavebnými prácami, 

• nákladnou cestnou dopravou vykonávanou vozidlami s celkovou hmotnosťou do 3,5 t, 

• čistiacimi a upratovacími službami, 

• nakladaním s inými ako nebezpečnými odpadmi, 

• prenájmom hnuteľných vecí, 

• kúpou tovaru na účely jeho predaja konečnému spotrebiteľovi. 

 

Väčšinu z uvedených činností bude spoločnosť poskytovať aj pre fyzické osoby, teda pre 

našich občanov. 

Jediným spoločníkom novozakladanej spoločnosti bude obec Černík. 

O všetkých detailoch založenia a vzniku spoločnosti pojednáva zakladateľská listina, ktorá je 

prílohou č. 7. 

 

 

 

Uznesenie číslo XI/9/11122020 

K schváleniu založenia obecnej spoločnosti s ručením obmedzeným – sociálny 

podnik 

 

  

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje  

založenie obecnej spoločnosti s ručením obmedzeným – sociálny podnik.  

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 (Milan Vašek, Peter Kozár, Marcel Kúkela, Mgr. Tomáš Stuchlý, 

Ing. Marián Miko, Mgr. Alena Vráblová) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 



10. Schválenie podania žiadosti na environmentálny fond na výstavbu 

kanalizačnej vetvy 

 

Jedná sa o podporu z Envirofondu kde sa neriešia aglomerácie. V rámci tejto výzvy sa budeme 

uchádzať o príspevok na dostavbu kanalizačnej siete v maximálnej výške do 500 000 EUR. Keďže 

stavebné povolenie máme platné len na druhú etapu, je možné žiadať finančné prostriedky len na 

túto časť. Ide o úsek od kostola po pizzeriu B-éčko a druhý úsek od obchodného domu Jednota, po 

číslo domu 178. P. Kuťka pripomenul prítomným, že na podanie tejto žiadosti na výstavbu 

kanalizácie je potrebné mať vyhotovenú projektovú dokumentáciu, o ktorú sa zaslúžilo 

predchádzajúce vedenie obce a zabezpečilo aj stavebné povolenie na jednu etapu, na ktorú teraz 

žiadame dotáciu. 

 

Uznesenie číslo XI/10/11122020 

K schváleniu podania žiadosti na environmentálny fond na výstavbu kanalizačnej 

vetvy 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje  

podanie žiadosti na environmentálny fond na výstavbu kanalizačnej vetvy 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 (Milan Vašek, Peter Kozár, Marcel Kúkela, Mgr. Tomáš Stuchlý, 

Ing. Marián Miko, Mgr. Alena Vráblová) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

11. Schválenie podania žiadosti na environmentálny fond na traktor 

s príslušenstvom a na záhradné kompostéry 

 

Aj v tomto prípade sa jedná o podporu z Envirofondu, ide o dve žiadosti pre činnosť C1, kde 

žiadame prostriedky v sume 84 000 EUR na kúpu traktora, vlečky a čelného nakladača pre náš 

zberný dvor. V rámci druhej žiadosti pre činnosť C5 žiadame prostriedky v sume 131 000 EUR na 

kúpu štiepkovača, mulčovača a kompostérov do každej domácnosti.   

 

 

 

Uznesenie číslo XI/11/11122020 



K schváleniu podania žiadosti na environmentálny fond na traktor s príslušenstvom 

a na záhradné kompostéry 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje  

podanie žiadosti na environmentálny fond na traktor s príslušenstvom a na záhradné kompostéry 

 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 (Milan Vašek, Peter Kozár, Marcel Kúkela, Mgr. Tomáš Stuchlý, 

Ing. Marián Miko, Mgr. Alena Vráblová) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

12. Diskusia 

 

     P. starosta oznámil prítomným novinky, ktoré sa týkajú našej obce. Od 1.1.2021 bude pre našu 

obec vykonávať separovaný zber spoločnosť BRANTNER. Tento krok prinesie aj finančnú úsporu, 

pretože nebudeme musieť platiť žiadny ročný členský poplatok ako tomu bolo v prípade 

Palárikova, ktorý bol vo výške cca 1700 EUR. Od tohto kroku očakávame v prvom rade väčšiu 

motiváciu domácností odpad separovať, keďže budú už len tri hlavné kategórie separovaného 

odpadu. Inak povedané, budeme potrebovať pre separovaný zber už len tri vrecia. Zelené vrece 

bude slúžiť na sklo, modré na papier a žlté na plastové fľaše, fólie, tégliky, polystyrén, tetrapaky a 

kovy. Podrobnosti ako správne separovať nájdete v priloženom Letáku č. 2 platnom od 01.01.2021. 

Každá domácnosť obdrží aj štartovací balík vriec, ktorý bude obsahovať 3 žlté vrecia, 2 modré 

vrecia a 2 zelené vrecia. Elektro-odpad sa bude zbierať na zbernom dvore, teda v čase otváracích 

hodín ho bude možné individuálne priviesť na zberný dvor. 

     Ďalej od 1.1.2021 pribudla obciam ďalšia povinnosť a to zbierať kuchynský a reštauračný odpad 

a jedlé oleje. Podarilo sa mi vyrokovať veľmi dobrú cenu, preto sme nemuseli navyšovať poplatky 

za likvidáciu tohto odpadu pre domácnosti na rok 2021. Z pôvodných 2500 EUR sa vyrokovala 

cena 500 EUR. Zber bude prebiehať na zbernom dvore, kde bude umiestnená samostatná nádoba 

na kuchynský odpad a samostatná nádoba na jedlé tuky a oleje. Občania sem budú môcť prísť 

odovzdať takýto odpad vždy počas otváracej doby zberného dvora každý týždeň. Ďalšie finančné 

prostriedky sme ušetrili pri dizajne našej novej web stránky. Dodávateľ požadoval 2200 EUR, no 

nakoniec po náročných rokovaniach to urobil zadarmo. Týmito rokovaniami o cenových 

a dodacích podmienkach takmer s každým dodávateľom sa mi podarilo ušetriť za rok 2020 viac 



ako 11 000 EUR, ktoré vieme využiť v budúcom roku napr. aj na rekonštrukciu verejného 

osvetlenia. 

     V súvislosti s ochorením COVID-19 nám bolo refundovaných prostredníctvom okresného 

úradu v Nových Zámkoch suma 2400 EUR. Prostriedky, ktoré sme ale vynaložili na zabezpečenie 

stavu sa blížia k sume 4500 EUR. P. Rajčanová objasnila, že sa kupovali dezinfekčné prostriedky, 

ochranné rúška pre všetkých občanov obce, teplomery, bezkontaktné veže na dezinfekciu rúk do 

materskej škôlky a aj na obecný úrad. 

     Ešte koncom októbra tohto roku boli na miestnom cintoríne umiestnené 4 nové lavičky, ktoré 

sa tešia veľkej obľube. 

V priebehu mesiaca október sa vynovilo aj cestné značenie na našich miestnych komunikáciách 

v časti Beťár.  

     Boli sme úspešní pri projekte WiFi,  kde sme získali dotáciu vo výške 14 250 EUR na inštaláciu 

10 wifi bodov v našej obci. Realizácia bude v priebehu budúceho roka. P. Kuťka sa zapojil do 

diskusie s tým, že výzva na projekt WiFi bola vyhlásená aj v roku 2018, ktorú v tom čase vedenie 

obce nevyhodnotilo kladne. Preto ho teší úspech terajšieho vedenia pri tomto projekte. Spýtal sa p. 

starostu na wifi body. Starosta mu ich s p. Vašekom vymenovali. 

     Projekt na rekonštrukciu sály a kúrenia v našom kultúrnom dome je stále v hodnotení a čakáme 

na výsledok. 

    Za povšimnutie stojí aj chodník v dĺžke zhruba 70 m, ktorý sa podarilo zrekonštruovať pred 

základnou školou. Tento chodník je z betónu a finančne nám naň prispela osoba, ktorá si neželala 

byť menovaná. Rovnako sme dostali od tej istej osoby darom klimatizáciu, ktorá je už 

nainštalovaná v priestoroch našej posilňovne. Darcovi touto cestou v mene obce Černík starosta 

poďakoval.  

     Aktuálne v našej obci prebieha podpisovanie zmlúv o zriadení budúceho vecného bremena na 

dostavbu kanalizácie. Preto požiadal občanov v prípade, ak budú oslovení pracovníkom obecného 

úradu, aby bez zbytočného odkladu danú zmluvu podpísali. Pozemky, cez ktoré sa bude budúca 

kanalizácia ťahať sú pozemky vedľa cesty, teda zelené pásy, resp. pozemky pod chodníkmi. Keďže 

tieto pozemky neboli v minulosti vysporiadané ani v rámci komasácie, tak tu dnes máme jeden 

obrovský problém, pretože potrebujeme získať súhlas od zhruba 115 osôb v 40 zmluvách. 

V prípade, ak čo i len jeden z občanov odmietne udeliť súhlas tak kanalizáciu v našej obci nebude 

možné dobudovať. Preto poprosil tých, ktorí boli oslovení, o súčinnosť v danej veci, pretože bez 

ich súhlasu kanalizáciu v Černíku nikdy nedobudujeme.  

     Starosta obce sa poďakoval aj Miroslave Hačkovej, Hane Vaňovej, Anne Harušťákovej, Anne 

a Júliusovi Chrenákovým za pomoc pri údržbe verejných priestranstiev v našej obci a samozrejme 

aj tým, ktorí tak robia,  ale správa o tom sa k starostovi nedostala. 

     Ďalej ďakoval aj našim poľovníkom p. J. Dragúňovi st., M. Kanásovi st. a Martinovi Foltinovi 

ktorí nám pomáhajú s likvidáciou smetí na rozhľadni a jej okolí. 

Tento rok sa nám za pomoci rodičov podarilo vybrúsiť a natrieť aj ohradu materskej škôlky, za čo 

vďaka patrí Máriovi Mikovi, Igorovi Soboňovi, Martinovi Hačkovi, Marcelovi Hajnalovi,  taktiež  

aj mamičkám škôlkarov. 



     Za pomoc pri vyriešení problému s verejným osvetlením na Beťári vyslovil vďaku Milanovi 

Vašekovi a Pavlovi Molnárovi, za pomoc pri stavaní vianočného stromčeka pred obecným úradom 

Tomášovi Červenkovi, Dominikovi a Šimonovi Šulíkovi a Marekovi Hačkovi. 

     Za pomoc, obetavosť a ľudský prístup k maličkým pacientom na Neonatologickej klinike 

Fakultnej nemocnice s poliklinikou Nové Zámky v oblasti intenzívnej a resuscitačnej starostlivosti 

o novorodencov patrí veľká vďaka p. Janke Buranskej. 

     Miestna organizácia Slovenského červeného kríža tento rok ocenila pracovníkov celého nášho 

odberného tímu v súvislosti s COVID -19.  

     P. Kuťka ešte oznámil, že sa tiež podieľa na zachovaní výsadby pri obecnej rozhľadni  

polievaním nových stromčekov. Starosta obce rozmýšľa nad odstránením smetných nádob pri 

rozhľadni, aby sa zamedzilo rozhadzovaniu odpadkov po okolí. P. Kuťka povedal, že obecná 

rozhľadňa je veľmi obľúbeným miestom pre pobyt v prírode pre mnohých ľudí, nie len obyvateľov 

Černíka. P. Vašek tiež navrhuje odstránenie košov. Podobná situácia bola aj na miestnom rybníku, 

kde sa to vyriešilo odstránením smetných košov a osadením tabúľ o tom že každý návštevník si má 

to, čo zo sebou prinesie aj odniesť. 

     P. Vráblová sa v mene všetkých poslancov poďakovala starostovi za dobre odvedenú prácu 

v tomto roku a za viditeľné výsledky celoročnej práce. 

      

 

13. Záver 

 

     Na záver sa starosta rozlúčil s prítomnými zaželaním Šťastných a Veselých Vianoc, Šťastného 

nového roka 2021 a  pre všetkých veľa zdravia. 

 

 

 

V Černíku 11.12.2020 

 

Zapísala: Ing. Jana Čurgaliová 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Alena Vráblová  

     

    Ing. Marián Miko 

 


